

**Réunion du Conseil de la Municipalité  
régionale de comté de Pontiac**

24 mars 2003  
09h00 à Litchfield

**21. Terres publiques intramunicipales -  
Convention de gestion territoriale  
signature de l'entente**

C.M. 2003-093

ATTENDU QUE le Ministère des Ressources naturelles offre à la Municipalité régionale de comté de Pontiac la possibilité de signer une Convention de gestion territoriale déterminant les lignes directrices de délégation de la gestion des droits fonciers et forestiers sur les terres publiques intramunicipales situées sur le territoire de la Municipalité régionale de comté de Pontiac;

ATTENDU QUE la Municipalité régionale de comté de Pontiac désire, et ce depuis les premières discussions, une telle délégation, de devenir gestionnaire des terres publiques intramunicipales de son territoire;

POUR CES MOTIFS,

Il est proposé par monsieur Raymond Durocher et appuyé par monsieur Donald Gagnon et unanimement résolu d'autoriser Monsieur Michael McCrank, préfet, à signer pour et au nom de la Municipalité régionale de comté de Pontiac la Convention de gestion territoriale concernant la délégation de la gestion des droits fonciers et forestiers des terres publiques intramunicipales à intervenir entre la municipalité régionale de comté et le ministère des Ressources naturelles.

Luc Séguin  
Secrétaire-trésorier

ADOPTÉE

**Counsel Meeting of the Regional County  
Municipality of Pontiac**

March 24<sup>th</sup> 2003  
09:00 a.m. in Litchfield

**21. Intramunicipal public lands – Signing of  
the territorial management agreement**

C.M. 2003-093

WHEREAS the Department of Natural resources is offering to the Regional County Municipality of Pontiac the possibility to sign a territorial management agreement establishing the guidelines for the delegation of the management of property and forestry rights on the intramunicipal public lands located on the territory of the Regional County Municipality of Pontiac;

WHEREAS the Regional County Municipality of Pontiac wishes, and this, since the first discussions of such a delegation, to become the manager of the intramunicipal public lands on its territory;

FOR THESE REASONS,

It is moved by Mr. Raymond Durocher and seconded by Mr. Donald Gagnon and unanimously resolved to authorize Mr. Michael McCrank, Warden, to sign for and in the name of the Regional County Municipality of Pontiac the territorial management agreement dealing with the delegation of the management of property and forestry rights on the intramunicipal public lands to be entered into between the regional county municipality and the Department of Natural resources.

Luc Séguin  
Secretary-treasurer

CARRIED